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29 juni 2021 

Onderwerp 
Beantwoording schriftelijke vragen ex art. 42 RvO van de fractie Gemeentebelangen 
d.d. 15 juni 2021 inzake ingekomen stuk 'Ik val buiten de Boot' 

Geachte heer, mevrouw, 

Door de fractie Gemeentebelangen zijn op 15 juni 2021 vragen gesteld met betrekking tot het 
ingekomen stuk 'Ik val buiten de boot'. 

De initiatiefnemer van "Ik val buiten de boot" stelt dat er per gemeente ondernemers zijn die 
buiten alle regelingen vallen, waardoor deze ondernemers extra in de schulden terecht gekomen 
kunnen zijn. Daarop heeft Gemeentebelangen de volgende vragen gesteld, die het college als 
volgt beantwoord: 

1. Zijn er ondernemers die zjch gemeld hebben voor ondersteuning n.a.v. de coronacrisis en mogelijk door 
de regelgeving niet in aanmerking komen voor de ondersteuning? 

Ja, wij hebben ondernemers gesproken die niet in aanmerking kwamen voor 
ondersteuning. 

2. Is er door de bedrljfscontactpersonen actief hierover geïnformeerd bij ondernemers? Zo ja, kunt u een 
aantal noemen, gerelateerde branches en een verdeling tussen Vught, Helvoirt en Cromvoirt? 

De bedrijfscontactpersonen hebben gedurende de coronacrisis contact gehad met 
ondernemers. Dit ook naar aanleiding van de uitvoering van de TOZO en de Tonk
regeling die de gemeente heeft uitgevoerd. Hierbij is niet geregistreerd hoeveel mensen 
buiten elke regeling vallen, ook omdat de gemeente niet zelf alle 
ondersteuningsmaatregelen uitvoerde. 
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Echter is er wel een beeld ontstaan dat dit er enkele ondernemers betreft. Vaak zijn dit 
startende ondernemers die moeilijk gebruik konden maken van NOW ofTOZO, omdat 
omzetcijfers uit het verleden logischerwijs ontbraken. 

3. Is het college bereid de 750K welke nu nog beschikbaar is aan Corona ondersteuning hierooor onder 
te brengen in een ondersteuningsfonds, het zjj deels beschikbaar te stellen? 

In het uitvoeringsprogramma hebben wij opgenomen dat wij een herstel- en nafaseplan 
Corona willen opstellen. We zullen hierbij ook nadrukkelijk kijken naar de ondersteuning 
aan de ondernemers en de lokale economie. 

4. Gaat de gemeente Vught hierover nog actief communiceren naar de ondernemers en is hier een 
communicatieplan voor opgesteld? 

Communicatie zal onderdeel zijn van het herstel- en nafaseplan. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Vught, 
de secretaris, 

drs. H.C. de Visch Eybergen 

de burgemeester, 

R.]. van de Mortel 
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